
Японія починає роботу в Раді МЧЦ - 
Франція та Європейська Комісія, схоже, 
невдовзі зроблять те саме
Н а засіданні Ради учасників, яке 
відбулося в Славутичі після Четвер
тої щ орічної міжнародної конф е
ренції М Ч Ц , Я понія приймала 
вітання в зв'язку з початком її 
роботи в Раді участників М іжна
родного Чорнобильського центру. 
Тоді ж  представники Ф ранції та 
Європейського Союзу висловились 
за приєднання до М ЧЦ, в той час 
як  Німеччина обіцяла Центру знач
ну підтримку.

В своєму виступі 
під час засідання 
пан  Цукаса Хіро- 
та, представник 
Міністерства за
кордонних справ 
Японії, наголо
сив, що основні 
п р и н ц и п и  
політики його 
країни в галузі 

ядерної енергетики грунтуються на без
пеці атомної енергії та мирному вико
ристанні ядерних матеріалів. Він також 
запевнив учасників, що Японія буде 
розвивати співробітництво з МЧЦ за 
умови, якщо Центр також дотримува
тиметься цих основних принципів.

Представник 
Франції (IPSN) 
пан Ж ан Бернар 
Ш ер’є підкреслив 
н а д з в и ч а й н о  
важливу роль 
М ЧЦ як  коорди
натора чорно
бильських про
ектів. Він наголо
сив, і до його 
участь в роботі Ради демонструє 
наміри Франції приєднатись до 
країн - учасниць МЧЦ.

Подальші позитивні коментарі 
надійшли від представника Євро
пейської Комісії пана Фаусто Гас- 

періні, який за
явив, що Є К  та
кож розглядає 
питання про 
приєднання до 
Ради учасників 
МЧЦ. На його 
думку, це при
верне більшу 
увагу світової 
спільноти до 

діяльності Міжнародного Чорно
бильського центру.

Напередодні четвертої Міжнародної 
конференції МЧЦ відбулося перше 
засідання Науково-консультативної 
Ради (НКР) Міжнародної радіоеко
логічної лабораторії. До складу НКР 
увійшли провідні фахівці та учені 
України та інших держав світу. Під 
час засідання Ради учасників голова 
Н К Р д-р Пол Зімер оприлюднив 
резюме першо
го засідання 
НКР. Д-р Зімер 
підкреслив, що 
метою Н К Р є 
п і д в и щ е н н я  
е ф е к т и в н о с т і  
досліджень і по
слуг, які забез
печує МРЛ.
Представник 
Німеччини Пан Хартмут Теске, 
спостерігач від GRS, висловив своє 
задоволення прогресом, якого досяг 
Міжнародний Чорнобильський 
центр, особливо щодо створення 
Міжнародної радіоекологічної лабо
раторії, необхідної для вивчення п и
тань макро- та мікровпливу радіації 
на екосистеми. Він також підкрес
лив важливість пошуку нових про
ектів для цієї лабораторії.


